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	Le 18 octobre 2018

	
	
	

	BETWEEN:

Resolute FP Canada Inc.

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen as represented by the Ministry of the Attorney General

Respondent

AND BETWEEN:

Her Majesty the Queen as represented by the Ministry of the Attorney General

Applicant

- and -

Weyerhaeuser Company Limited and Resolute FP Canada Inc.

Respondents

AND BETWEEN:

Weyerhaeuser Company Limited

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen as represented by the Ministry of the Attorney General

Respondent
	
	ENTRE :

Produits forestiers Résolu

Demanderesse

- et -

Sa Majesté la Reine représentée par le ministère du Procureur général 

Intimée

ET ENTRE :

Sa Majesté la Reine représentée par le ministère du Procureur général 

Demanderesse

- et -

Compagnie Weyerhaeuser Limitée et Produits forestiers Résolu

Intimées

ET ENTRE :

Compagnie Weyerhaeuser Limitée

Demanderesse

- et -

Sa Majesté la Reine représentée par le ministère du Procureur général 

Intimée

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The applications for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C62587, 2017 ONCA 1007, dated December 20, 2017, are granted. Costs in the cause are granted in the third application for leave to appeal. The schedule for serving and filing materials will be set by the Registrar.


	
	JUGEMENT

Les demandes d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C62587, 2017 ONCA 1007, daté du 20 décembre 2017, sont accueillies. Les dépens suivant l’issue de la cause sont accordés dans la troisième demande d’autorisation d’appel. L’échéancier pour la signification et le dépôt des documents sera fixé par le registraire. 





J.S.C.C.
J.C.S.C.

